
分纸压线机 QISHENG

产品名称 分纸压线机 QISHENG

公司名称 上海齐盛包装机械厂

价格 面议

规格参数 品牌:QISHENG
型号:SBF

公司地址 上海市奉贤区金汇镇齐贤社区浦星公路6658号

联系电话 13901749330 13901870899

产品详情

 

 

 

sbf系列薄刀分纸压线机sbf series thin-blade separating and trace pressing machine

主要用来纸板的分纸和压线。mark of main yong lai cardboard paper and line ball.

特点features:

该机采用无极调速电机为动力，齿轮链轮同步传动，具有燥声低，传动平稳，调节范围方便等特点，分
纸刀采用1.2mm的高强度合金材料制成，输送辊

采用胶辊装置，确保无痕，分切正确，切率小省电。并装有自动、手动磨刀装置，从而使纸板切口光整
平滑，瓦楞不压瘪。是目前纸箱包装行业提高产品质量的首先设备。the machine is driven by stepless motor
and its power is transmitted synchronically with gears and sprocket wheels. it is featured with low noise, smooth drive
and easy adjustment of breadth. the paper separating blade is made of 1.2mm high-strength alloy and feeding rollers
are made of rubber that leave no marks on paper. the machine is error-free in paper separating and good at saving
electricity with lower power rate. equipped with auto and manual blade milling unit, the machine can ensure smooth
edges of the paper and non shrunken corrugations and is recognized as the ideal equipment for carbon box and
packing industries.

主要技术参数main technological parameters



型号（单位：mm）model（unit：mm） sbf2200
门幅breadth 2200
最大进纸尺寸maximum feeding size 2000
最小分纸尺寸minimum separating size 120
刀片直径最大maximum blade diameter φ260
刀片直径最小minimum blade diameter φ225
电机功率motor power rate 3kw
压线轮（组）trace pressing wheels(set) 4
压线轮最小宽度 60mm
分纸刀（把）paper separating blades(piece) 3
分纸刀最小宽度 180mm
机械速度 无级调速

重量（kg）weight(ton) 2000
外形尺寸长*宽*高overall dimensions l*w*h 3050*1400*1350

 

 

本产品的加工定制是是，品牌是QISHENG，型号是SBF，产品用途是分纸压线，产品别名是分压机，属
性是属性值
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